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From:                                 "Ronald Fukken" <ronaldfukken@gmail.com>
Date:                                 Wed, 21 Jul 2021 22:09:03 +0200
To:                                      "Griffiebureau" <griffiebureau@haarlem.nl>;"Bart Kessels" 
<bkessels@haarlem.nl>
Cc:                                      "wijkraad Parkwijk Zuiderpolder" <parkwijk-zuiderpolder@wijkraden-
haarlem.nl>
Subject:                             locatieonderzoek woonwagens

Adressering:Aan B&W (heeft geen e-mail adres) via/en griffie@haarlem.nl, 
bkessels@haarlem.nl

met verzoek dit door te sturen naar de leden van de commissies Samenleving en ontwikkeling.

 

Aan B&W (heeft geen e-mail adres) via/en griffie@haarlem.nl, bkessels@haarlem.nl , 

met verzoek dit door te sturen naar de leden van de commissies Samenleving en Ontwikkeling.

Geacht College, leden van de Commissies Samenleving en Ontwikkeling.

 

Na beluistering van de Raadsvergadering d.d. 30 juni 2021 inzake woonwagenlocaties, dat 
plaatsvond na het beladen onderwerp locatie Domus+ Nieuweweg 2, en na inmiddels wat nadere 
informatie verkregen te hebben, deel ik U het volgende mee.

 

Waar de Raad zich uitsprak over de uiterst slechte procedure inzake locatiekeuze 
Domus+/Skaeve Huse en vervolgens (via motie(s)) B&W beterschap in het vervolg van de 
procedure heeft toegezegd, valt op dat bij het onderzoek naar woonwagenlocaties:

- de woonwagenbewoners(organisaties) betrokken worden, maar (Raadsbreed) de bevolking van 
Haarlem, cq. wijkraden in het geheel niet. 

- hetzelfde bureau, wat volgens de wijkraden een uiterst slecht rapport heeft opgesteld, wederom 
een opdracht krijgt voor een volgend mogelijk omstreden onderzoek. 

 

Het vertrouwen in het Gemeentebestuur heeft vanuit de wijken in oost en noord-noord een flinke 
deuk gekregen en voorkomen zou moeten worden dat dit zich nog een keer herhaalt.
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Beleid van het College is bevorderen van de "ongedeelde stad". Daar blijkt niet veel van terecht 
te komen. Als zodanig zou voor het onderzoek als eerste "optimale spreiding over de stad" 
moeten zijn. Verder "niet verdere aantasting van de groene zoom". Tevens onderzoek naar een 
redelijke  of normatieve omvang van de huidige standplaatsen op de woonwagenlocaties en om 
waar van toepassing mogelijke verdichting te onderzoeken.

 

Wij zien graag Uw toezegging tegemoet om een afvaardiging van wijkraden bij het onderzoek te 
betrekken. U zou de wijkraden van Haarlem hierover kunnen polsen. Gelet op onze diepgaande 
ervaring in soortgelijke kwestie en goede relatie met de woonwagen vertegenwoordiging, is 
Wijkraad Parkwijk, Zuiderpolder, Penningsveer bereid hiervoor een afvaardiging te leveren.

 

Met vriendelijke groet,

Ronald Fukken,

voorzitter wijkraad Parkwijk, Zuiderpolder, Penningsveer


